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内容概要

《布瑞·坦纳短暂的第二人生》是一部中篇小说，故事主人公布瑞·坦纳是一个新生的吸血鬼，她在
《暮色3：月食》中才会出现，是一个关键人物。电影中这一角色由曾主演《寂静岭》和《涨潮海岸
》的女孩祖蒂·弗兰饰演。
据小说作者斯蒂芬妮·梅耶介绍，她原本只想写一个关于这个角色的简要介绍，放在她准备出版的《
暮色：官方指南》（The Twilight Saga：The Official Guide）中的，但没想到越写越长，最后写成了一
部200页的中篇小说，遂决定拿出来独立成书。
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作者简介

Stephenie Meyer graduated from Brigham Young University with a degree in English literature, and she lives with
her husband and three young sons in Arizona. After the publication of her debut novel, Twilight, booksellers chose
her as one of the &quot;most promising new authors of 2005&quot;. (Publishers Weekly.) Look for Twilight, New
Moon, Eclipse and Breaking Dawn on audio from Listening Library.
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媒体关注与评论

Praise for The Twilight Saga:"Meyer has, like one of her vampires, turned into something rare and more than
merely human.... People do not want to just read Meyer's books; they want to climb inside them and live there."
-Time"Piles on the suspense and romance." -USA Today"A literary phenomenon." -The New York
Times"[Stephenie Meyer is] the world's most popular vampire novelist since Anne Rice." -Entertainment Weekly
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精彩短评

1、把月食里的那个吸血鬼军团中的布里的故事写了一遍，很好很好
2、kinda boring...
3、怎么豆瓣都没人看这本书，真的很好看的，依然还是第一人称，一个没有主角光环只是被反派转
化当做武器的新生吸血鬼，恐惧卑微颤抖地活着，被欺骗不能见阳光却自己勇敢发现真相，最后战斗
时候已经知道真相想要像爱德华家族一样生活最后却因为真相而被灭口，唯一的安慰就是死前爱德华
读了她的所有记忆思想
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